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رئیس کل دادگستری هرمزگان: 

اقدامات هیئت صلح، سبب کاهش میزان 
پرونده های قضایی شده است 

مجتبــی قهرمانی در مورد اقدامات شــورای حل 
اختلاف اســتان گفت: در راســتای اجرای دستور 
ریاســت قوه قضاییه ضمن ابلاغ اساســنامه ستاد 
صبــر، با رایزنی و هماهنگی صورت گرفته، هیئت 
صلح ویژه امور شــهری در شــهرداری منطقه یک 
بندرعباس با صدور ابلاغ صلح یاران معرفی شــده 
از سوی شهرداری مرکزی بندرعباس در تاریخ ۲۱ 
اردیبهشت ســال ۱۴۰۱ افتتاح و شروع به فعالیت 

کرده است.
رئیس کل دادگســتری هرمــزگان گفت: اقدامات 
هیئت صلح، سبب کاهش میزان پرونده های قضایی 
تشکیل شده در دادگستری، تسریع در احقاق حقوق 

مردم و افزایش رضایتمندی مراجعان شده است.
وی گفت: در راســتای ابلاغ بخشنامه ۲۸ آبان سال 
۹۸ ریاست قوه قضاییه در خصوص اهمیت صلح و 
سازش و نقش آن در احقاق حق و پیشگیری از اطاله 
دادرسی، به کلیه رؤسا و دادستان های حوزه قضایی 
استان، مراتب ابلاغ و تاکیدات لازم صورت گرفت 
و معاونان قضایی و رئیس شــوراهای حل اختلاف 
استان نیز جهت اجرای کامل بخشنامه ابلاغی، برنامه 

ریزی و رصد لازم انجام گرفته است.
قهرمانــی گفت: لازم به ذکر اســت که پرونده های 
ارسال شده از دفاتر خدمات الکترونیک قضایی در 
بدو ورود، مورد تحلیل قرار گرفته و با اســتفاده از 
ظرفیت های قانونی و آگاهی به توانمندی همکاران 
شورای حل اختلاف، پرونده هایی که امکان صلح 

و سازش داشته باشند به شورای حل اختلاف ارجاع 
می شوند.

رئیس کل دادگســتری هرمزگان در مورداقدامات 
انجام شده در خصوص پرونده های قصاص گفت: 
لیست محکومان قصاص نزد ائمه جمعه و جماعات 
به منظور مســاعی لازم جهت سازش ارسال شده 
است همچنین شوراهای حل اختلاف در زندان ها 

فعال شده اند.
وی ادامه داد: تشــکیل هیئت های صلح مساجد و 
محلات، تشــکیل هیئت سفیران صلح و دوستی و 
هیئــت های جهادی خــاص پرونده های قصاص 
نفس، اســتفاده از ظرفیت های معتمدان، متنفذان و 
ریش سفیدان، استفاده از ظرفیت حوزه و همچنین 
تشــکیل ستاد صیر با هدف تعمیم فرهنگ بخشش 
برای کاهش اطلاله دارسی و کاهش حجم ورودی 

انجام گرفته است.
رئیس کل دادگســتری هرمزگان افزود: تشــکیل 
ستاد صبر استان و شهرســتان های سراسر استان، 
تشکیل ۱۶۵ هیئت صلح در سراسر استان هرمزگان 
و فعالیــت صلح یاران و خیران )همیاران صلح( در 
صلح و ســازش که منجر به ورود به تعداد ۱۰ فقره 

پرونده قصاص و سازش در این زمینه شده است.
قهرمانی تصریح کرد: تشکیل کارگروه استانی نحوه 
مشــارکت مردم در پیگیری برای صلح در پرونده 
های قتل درتاریخ اول اردیبهشــت ســال ۱۴۰۱و 
تشــکیل ۱۶ کارگروه شهرستانی و ۳۶ گروه پویش 

صلح متشــکل از صلح یاران، معتمدان و خیران و 
اعضا توانمند شــوراهای حل اختلاف نیز از دیگر 

اقدامات در این زمینه است.
وی گفت: احصا و بررســی تعداد ۱۱۰ فقره پرونده 
قصاص توسط کارگروه استانی با اولویت بندی بر 
اساس نحوه ارتکاب جرم؛ سن مرتکبان؛ مدت زمان 
بازداشــت و ندامت مرتکبین قتل، ارجاع پرونده ها 
به کارگروه های شهرستانی جهت ورود گروه های 

پویش صلح به این پرونده ها شده است.
قهرمانی در مورد تعداد کل پرونده های قصاص که 
از اول تیرماه ســال ۱۴۰۰ لغایت ۲۴ خرداد ماه سال 
۱۴۰۱ منجر به ســازش شده است، گفت: تعداد ۲۸ 
پرونده در این مدت زمانی به صلح و ســازش ختم 

شده است.
رئیس کل دادگســتری هرمزگان اظهــار کرد: در 
راســتای دستور رئیس قوه قضاییه مبنی بر بازدید و 
سرکشی دوره ای از بازداشتگاه ها و زندان هاو نظر به 
اینکه بازدید از زندان و دیدار با محکومان به صورت 
چهره به چهره در جهت افزایش روحیه مددجویان 
موثر است، طی دستورات صادره، روسا، دادستان ها 
و قضات به صورت مســتمر و جدی در زندان ها و 
بازداشتگاه های استان حاضر و از طریق مصاحبه با 
زندانیان به صورت چهره به چهره، نسبت به بررسی 
مشکلات آنها و فراهم سازی زمینه آزادی زندانیانی 

که شرایط آزاد شدن دارند فعالیت می کنند.
وی گفت: برنامه جامع عملیاتی در ســال جاری با 
اهــداف تعیینی در خصوص بازدید هر یک قضات 
از زندان های اســتان، تهیه، تدوین و ابلاغ شــده و 
بــا عنایت به اینکه صرف حضــور در زندان کافی 
نیســت، دبیرخانه کاهش جمعیت کیفری استان، 
جهت راستی آزمایی نحوه، کیفیت و نتیجه حضور 
مقامات قضایی در زندان، اقدامات انجام شــده را از 
حوزه های قضایی به صورت روزانه، پیگیری و در 

بازه زمانی ماهیانه نیز ارزیابی می کند.
قهرمانی در مورد بازدید های صورت گرفته از زندان 
ها گفت: از ابتدای تیرماه ۱۴۰۰ لغایت ۲۴ خرداد ماه 
سال ۱۴۰۱، تعداد ۱۱ هزارو ۱۲۸ بازدید هدفمند و 
موثر، توسط مســئولان قضایی استان هرمزگان، از 
زندان های سراسر استان انجام گرفته است، که از این 
تعداد؛ ۶ هزار و ۴۳۱ مورد به صورت الکترونیک و ۴ 
هزار و ۶۹۷ مورد دیگر، به صورت بازدید حضوری 

انجام شده است.

        اقتصاد کیش -   رئیس کل دادگستری هرمزگان گفت: ۲۸ پرونده قصاص از تیرماه سال گذشته تا انتهای خرداد سال جاری با کمک شورای 
حل اختلاف به صلح و سازش ختم شده است.

صنایع غرب بندرعباس در عمل به 
مسوولیت های اجتماعی خود توجه کنند

اقتصاد کیش-  امام جمعه اهل سنت بندرعباس گفت: ایمن سازی جاده بندرعباس 
- گچین به لار، عمل صنایع غرب به مسوولیت های اجتماعی نسبت به ساکنان مجاور 
و رفع تبعیض از قانون ته لنجی را به عنوان سه خواسته ای یاد کرد که توجه به آن، نفع 

بزرگی برای مردم هرمزگان به همراه خواهد داشت. 
شیخ یوسف جمالی در نشست رییس کل دادگستری هرمزگان و جمعی از مدیران 
استانی در دهستان گچین بندرعباس با اشاره به اهمیت عمل به مسوولیت های اجتماعی 
صنایع نسبت به محیط پیرامونی خود افزود: مسوولیت صنایع واقع در غرب بندرعباس 
نسبت به ساکنان پیرامونی شان بویژه روستای گچین زیاد و لازم است به وظیفه خودشان 

در ایجاد امکانات رفاهی، اجتماعی و فرهنگی عمل کنند.
به گفته وی، مردم این منطقه متحمل آلودگی صنایع شده اند و این مجموعه ها ضمن 
عمل به مسوولیت های اجتماعی شان باید با تامین نیروی کارشان از این مناطق، مردم 

را از وجودشان بهره مند سازند.
امام جمعه اهل سنت بندرعباس اظهارداشت: اشتغال جوانان روستاهای پیرامونی بویژه 

گچین در صنایع می تواند از سوق دادن جوانان به سمت شغل های کاذب دور کند.
وی ادامه داد: در جذب نیروها اگر بومیان در اولویت هســتند، نیروهای روســتاهای 
مجاور برای جذب ویژه تر به آن ها برسند و باعث خواهد شد آسیب ها نیز به حداقل 

ممکن برسد.
شیخ جمالی در ادامه با بیان اینکه تبعیضی بین هرمزگان و استان همسایه در قانون ته 
لنجی وجود دارد، یادآورشد: در بوشهر ظرفیت بیشتری برای ته لنجی در نظر گرفته 
شده است که حداقل خواسته هرمزگانی ها ایجاد برابری در این قانون است و در شرایط 
بهتر تقاضا داریم این نگاه وسیع تر و به ملوانان و لنج داران امکان استفاده بیشتری از 

این ظرفیت داده شود.
وی همچنین مرزی شــدن بازارچه های روستای گچین را از خواسته های مردم این 
منطقه دانســت و تصریح کرد: با این اقدام فرصت صادرات و واردات فراهم خواهد 
شد و آن ها از حضورشان در مرز و همجواری با دریا بهره و لذت در کنار دریا بودن 

را خواهند چشید.
امام جمعه اهل سنت بندرعباس همچنین با اشاره به قول و دغدغه استاندار هرمزگان 
نسبت به فراهم شدن ظرفیت بیشتر در استفاده از قانون ته لنجی گفت: به اذعان استاندار 
این موضوع به طور جد در دســتورکار دولت اســت و در نشست مشترک وزیران و 
استانداران ساحلی پیش نویس این طرح آماده شده و قرار است در دولت نیز مصوب 

شود که در صورت نهایی شدن ظرفیت خوبی برای قانون ته لنجی خواهد بود.
شیخ جمالی در ادامه مهم ترین موضوع برای شریعت را حفظ جان انسان ها دانست و 
تصریح کرد: جاده بندرعباس - گچین به لار یک جاده ملی و از اهمیت بالایی برخوردار 
است و از دادستان بندرعباس خواستاریم به عنوان حقوق عامه پیگیری کنند، چرا که 
متاسفانه شاهد حوادث دلخراشی در این جاده هستیم که در غم انگیزترین حادثه این 

مسیر ۸ نفر جان باختند که پنج نفر از آن ها کودک بودند.
وی با اشاره به اینکه با یکسری از اقدام ها می توان جلوی حوادث جاده یادشده را گرفت، 
افزود: ضروری است در ساخت مسیر تعجیل شود و دادستان برای رفع موانع و سرعت 

بخشی در اجرای آن به این موضوع ورود کند.

امام جمعه اهل سنت بندرعباس عنوان کرد:

عزم راسخ شهرداری برای تسهیل 
عبور و مرور شهروندان بندر عباس 

اقتصاد کیش-   شهردار بندرعباس گفت: بازگشایی خیابان و معابر در راستای تسهیل 
عبور و مرور شهروندان صورت می گیرد و شهرداری بندرعباس با عزمی جدی در 

روان سازی ترافیک در شهر تلاش می کند.
به گزارش  اقتصاد کیش  مهدی نوبانی طی بازدید از پروژه بازگشایی خیابان معراج با 
تقدیر و تشکر از همراهی و همکاری اعضای شورای اسلامی شهر بندرعباس، معاونت 
عمرانی، سازمان عمران و مدیر منطقه ۴ شهرداری در اجرای این پروژه بیان کرد: آسفالت 
معابر و خیابان ها، ترمیم نوار حفاری، لکه گیری معابر در راستای رضایتمندی شهروندان 

از دغدغه های مجموعه شهرداری است. 
نوبانی اظهار داشــت:خیابان معراج ضلع غربی هتل هما دو بلوار اصلی شــهر، بلوار 
پاسداران را به بلوار ساحلی و بلعکس وصل می کند و عرض بلوار ۳۰ متر شامل دو لاین 
رفت و برگشت ۹ متری آسفالت، رفیوژ ۵/۲ متری و مابقی در ۲ طرف پیاده رو است.

نوبانی گفت: طول جدول کاری در این پروژه هزار و ۵۰۰ متر اجرا شده است.
شــهردار بندرعباس افزود: ۳ هزار و ۶۰۰ متر مربع پیاده روســازی این پروژه شامل 
کارهای خاکی، شامل؛ نخاله برداری، خاک برداری، اجرای مخلوط، اجرای آسفالت 

و... انجام شده است..
نوبانی در پایان تصریح کرد: این خیابان نقش بسزایی در بهبود ترافیک و هدایت مسیر 
از بلوار پاســداران تا مسیر ساحل دارد و هدیه ای به مردم شریف شهر بندرعباس در 

راستای توسعه متوازن شهری می باشد.

شهردار بندرعباس عنوان کرد :

ارتقاء سطح کیفی سرمایه انسانی از مهمترین 
برنامه های آموزشی شهرداری بندرعباس است 

اقتصاد کیش-    مدیر نوسازی و تحول اداری شهرداری بندرعباس گفت: بالا بردن 
ســطح آگاهی، توانمند سازی و ارتقاء سطح کیفی سرمایه انسانی از برنامه های مهم 

شهرداری بندرعباس است.
به گزارش  اقتصاد کیش فوزیه سالاری با بیان اینکه اساسی ترین رکن پیشرفت و توسعه 
هر جامعه، سرمایه انسانی می باشد، خاطرنشان کرد:در راستای اجرای بند۱-۵ بخش 
چهارم نظام آموزش کارمندان موضوع بخشنامه شماره ۱۸۳۴/۲۰۰ مورخ ۳۰/۱/۱۳۹۰ 
معاونت توسعه مدیریت و سرمایه انسانی رییس جمهور و مجوز شماره ۵۶۴۵۱ تاریخ 
۲۵/۱۲/۱۳۹۹ سازمان شهرداری ها و دهیاری های کشور در خصوص قرارداد انجام 
کار معین نیروهای شرکتی و همچنین مجوز شماره ۱۳۱۶۰ تاریخ ۲۹/۳/۱۴۰۰ سازمان 
شهرداری ها و دهیاری های سراسر کشور موضوع ابلاغ دستور العمل نحوه اجرای 
بند "د" تبصره ۲۰ قانون بودجه سال ۱۴۰۰ کشور برای تبدیل وضعیت ایثار گران عزیز 

این آزمون برگزار شد .
سالاری گفت:این آزمون شامل ۵ درس با ۶۰ سوال تستی و ۷۵ دقیقه زمان برای ۱۲۵ 
نفر از مستخدمین شهرداری بندرعباس که مرحله استخدامی شامل اداری ،گزینشی و 

صدور حکم کارگرینی را با موفقیت پشت سر گذاشته اند ، برگزار شد .
مدیر نوسازی و تحول اداری شهرداری بندرعباس افزود: مرحله بعدی آزمون نیز برای 
گروه های دیگر برگزار خواهد شد و همه نیروهایی که تبدیل وضعیت میشوند در این 

آزمون شرکت میکنند.

مدیر نوسازی و تحول اداری شهرداری بندرعباس:

تعمیرات اساسی  ۱۱ دستگاه ماشین آلات 
سنگین در سازمان مدیریت پسماند 

اقتصاد کیش-     رئیس سازمان مدیریت پسماند گفت: طی دو هفته گذشته ۱۱ دستگاه 
از ماشین آلات سنگین که مدت ها به دلیل مشکلات فنی از چرخه فعالیت خارج شده 

بودند تعمیر و مورد استفاده قرار گرفت.
به گزارش  اقتصاد کیش  حمید جمالی با بیان اینکه این سازمان به عنوان متولی نگهداری، 
سرویس و خدمات رسانی ماشین آلات سنگین مجموعه شهرداری می باشد افزود: با 
توجه به نیاز مجموعه شهرداری به این ماشین آلات در کمترین زمان نسبت به بازسازی 

و تعمیر آن ها اقدام شده است.
وی ادامه داد: چند دستگاه کامیون بنز، ایسوزو، بیل مکانیکی، لودر، خاور و مینی لودر از 
جمله ماشین آلات سنگینی بودند که توسط تعمیرکاران این سازمان تعمیر و به چرخه 

خدمت رسانی به مجموعه شهرداری برگشت.
رئیس سازمان مدیریت پسماند با اشاره به اینکه تعداد دیگری از ماشین آلات این سازمان 
نیز به دلیل مشکلات فنی و نبود قطعات قابلیت استفاده را ندارند یادآور شد: به دنبال آن 
هستیم که همه این ماشین آلات در فاصله زمانی کم تعمیر و مورد استفاده قرار گیرند.

جمالی با تاکید بر اینکه با وجود مشــکلات مالی تعمیر این ماشــین آلات یکی از 
اولویت های مهم ســازمان می باشد خاطرنشان کرد: فعالیت حجم زیادی از ماشین 
آلات می تواند ضمن برآورده کردن نیازهای مهم شــهرداری، باعث کسب درآمد نیز 
برای این مجموعه شود. وی ادامه داد: سازمان مدیریت پسماند این آمادگی را دارد که 
ضمن ارائه خدمات رسانی به مجموعه شهرداری به سایر نهادها و دستگاه ها و بخش 

خصوصی نیز خدمات رسانی نماید.

رئیس سازمان مدیریت پسماند  شهرداری بندر عباس اعلام کرد:

هدف گذاری بهره برداری سریعتر
 از طرح های نیمه تمام در هرمزگان

اقتصاد کیش-   معاون هماهنگی سازمان مدیریت و برنامه ریزی هرمزگان گفت: 
هدف گذاری بهره برداری ســریعتر از طرح های نیمه تمام به جای شــروع طرح 

جدید و اولویت طرح های توسعه ای دو سیاست اصلی است.
عباس منتظری اعلام کرد: با توجه به اینکه سیاست دولت در سال ۱۴۰۰ تکمیل 
طرح های نیمه تمام و تخصیص اعتبار به طرح های با پیشــرفت فیزیکی بالا بود، 
اجرای این سیاست باعث شد تعداد طرح های به بهره برداری رسیده استان بالاتر 
از هدف تعیین شــده باشــد و از سوی دیگر کاهش مدت زمان اجرای طرح ها از 

سه و ۶ دهم سال در ۱۳۹۹ به سه و سه دهم سال در سال ۱۴۰۰ کاهش یافت.
وی ادامه داد: جهت گیری اساسی مطرح شده در شورای برنامه ریزی به ویژه در 
رابطه با توزیع اعتبارهای استانی تاکید بر تامین اعتبار طرح های احداثی و توسعه 
به ویژه طرح های با پیشرفت فیزیکی بالاتر بوده است که این جهت گیری در تغییر 

سهم طرح های احداثی و توسعه ای به خوبی قابل مشاهده است.
معاون هماهنگی ســازمان مدیریت و برنامه ریــزی هرمزگان اضافه کرد: در این 
حوزه ســهم اعتباری طرح های احداثی از ۸۴ درصد در ســال ۹۹ به ۹۲ درصد در 
سال ۱۴۰۰ رسیده است و اعتبار طرح های تعمیر و تجهیز از ۹ درصد به ۲ درصد 
کاهش یافته است در مجموع اعتبار طرح های احداثی و توسعه ای در سال ۱۴۰۰ 

نزدیک به ۹۶ درصد بوده است.
منتظری بیان داشــت: در اولین ســال از روی کار آمدن دولت سیزدهم، با توجه به 
اولویت طرح های زیرســاختی هرمزگان، بیشترین اعتبارها در طرح های بخش 
حمل و نقل، آب، آموزش و بهداشــت و درمان به تصویب رســید، به طوری که 
بخش حمل و نقل با ۳۴ درصد اعتبارها رتبه اول اعتبارها مصوب و بخش آب با 

سهمی نزدیک به ۲۵ درصد در جایگاه دوم قرار دارند.
معاون هماهنگی سازمان مدیریت و برنامه ریزی هرمزگان با اشاره به اعتبارها سایر 
بخش ها افزود: فصل آموزش و بهداشت و درمان هرکدام با ۶ درصد بیشترین سهم 

از اعتبارها استان را به خود اختصاص داده اند.
منتظری خاطر نشــان کرد: مجموع اعتبارها مصوب تملک دارائی های ســرمایه 
ابلاغی به اســتان از منابع عمومی و هدفمندی یارانه ها در ســال ۱۴۰۰ نزدیک به 
۴۳ هزار میلیارد ریال بود که نسبت به ۱۵ هزار میلیارد ریال سال ۱۳۹۹ رشد ۱۸۶ 
درصدی را نشــان می دهد در حوزه تخصیص نیز روندی مشــابهی وجود داشته 
اســت به طوری که تخصیص اعتبارها به اســتان از تقریباً ۱۰ هزار میلیارد ریال به 

بیش از ۲۸ هزار میلیارد ریال رسیده است.
وی افزود: نکته قابل توجه در تخصیص اعتبارها، رویکرد دولت سیزدهم در این 
رابطه است به گونه ای که دولت سیزدهم با تغییر رویکرد در تخصیص اعتبارها، 
تخصیص را از اسناد بلند مدت که آسیب های زیادی را در اجرای طرح ها ایجاد 
کرده بود به تخصیص نقدی تغییر داد به طوری که نسبت تخصیص اعتبارها نقدی 
به کل تخصیص نزدیک به ۶۲ درصد بوده اســت در حالی که این نســبت در سال 

۱۳۹۹ کمتر از ۴۰ درصد بود.
وی گفت: نکته قابل توجه این اســت که در ســه ماه چهارم ســال ۱۴۰۰ و بعد از 
سفر پر خیر و برکت ریاست محترم جمهور به استان هرمزگان بیش از ۹۰ درصد 
از تخصیص ابلاغی به اســتان به صورت نقدی بوده است که نشان از عزم جدی 
دولت برای کاهش میزان تخصیص اسناد خزانه اسلامی در تخصیص اعتبارها به 

طرح های استانی دارد.

معاون هماهنگی سازمان مدیریت و برنامه ریزی هرمزگان 
عنوان کرد:


